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MINIMALISMUS SE SKLOŇUJE S KAŽDOU SFÉROU 
NAŠEHO ŽIVOTA A ZROVNA V BEAUTY SVĚTĚ TO NENÍ 
VÝJIMKOU. SKINIMALISMUS ZNAMENÁ POUŽÍVÁNÍ
CO NEJMENŠÍHO MNOŽSTVÍ KOSMETICKÝCH 
PRODUKTŮ, KTERÉ VŠAK MAJÍ MAXIMÁLNÍ ÚČINEK. 
KLÍČOVOU ROLI HRAJÍ LUXUSNÍ INGREDIENCE, KTERÉ 
JSOU ŠETRNÉ K NAŠEMU TĚLU, PLETI A NAŠÍ PLANETĚ. 
VERONIKA LONSKÁ S HANKOU PÍSAŘOVOU STOJÍ 
ZA PROJEKTEM SKINIMALISTKA     , KTERÝ V SOBĚ 
ZAHRNUJE ORGANICKÉ KOSMETICKÉ ZNAČKY PÉČE
O PLEŤ A MAKE-UPU, KOSMETICKÝ SALON, ŠKOLENÍ
V RÁMCI NABÍZENÝCH ZNAČEK A JEŠTĚ MNOHEM VÍCE.
JE SKINIMALISMUS SKUTEČNĚ ÚČINNÁ CESTA 
FUNGOVÁNÍ?

TM

SKINIMALISTKA 
BEAUTY KONCEPT – MÉNĚ JE VÍCE

TM

KAŽDÝ PROJEKT MÁ SVŮJ VÝVOJ A SVOU 
CESTU. JAKÝ BYL TEN VÁŠ VÝVOJ A VAŠE 
PRVNÍ SETKÁNÍ S PŘÍRODNÍ KOSMETIKOU?

Verča: Před více než 15 lety jsem poprvé 
začala experimentovat s prvními přírodními 
produkty v péči o vlasy. Fascinoval mě svět 
bylinek a odrazovaly mě chemické barvy 
na vlasy. Vadil mi typický chemický nebo 
přeparfemovaný „zápach“ tehdejších
běžných produktů.

Hanka: Mnoho let jsem používala klasickou 
konvenční kosmetiku, dokud se mi totálně 
„nezbláznila“ kůže – extrémně suchá pokožka 
na těle, zánětlivé akné a ucpané póry na 
obličeji plus hyperpigmentace, lupy a svědivá 
pokožka hlavy. Nic nepomáhalo, tak jsem 
začala postupně pronikat do tajů přírodní 
kosmetiky, která mě doslova zachránila.

SKINIMALISTKA     , CO TO PRO VÁS 
ZNAMENÁ? JE U VÁS MINIMALISMUS
I V OSTATNÍCH SFÉRÁCH ŽIVOTA?

Verča: Jsem spíš minimalista než naopak – 
přemíra věcí a vjemů mi celkově vadí. Potřebuji 
svoji dávku klidu. Myslím, že než jsem na to, 
že žijeme v příliš rychlé době vs. to, že jsem 
extrémně citlivý typ, přišla, nechápala jsem, 
odkud pramení spousta mých zdravotních 
problémů. Znamená to pro mě ne ani tak 
kritiku konzumu, jako spíš nalezení vlastního 
místa ve světě, vlastní cesty i v kosmetice. 
Skinimalistka      je o této vlastní cestě. 
Pomáháme klientkám nalézt svoji vlastní 
cestu jednoduchým, ale super kvalitním 
způsobem a učíme tento přístup i obchodní 
partnery.

Hanka: Jak málo věcí v životě potřebuju,
mi ukázalo především cestování s batohem
na zádech, kde se počítá každý ušetřený 
gram. Pak se minimalismus stal z větší míry 
součástí i mého běžného života,
a to se týká samozřejmě i kosmetiky.
Celkově upřednostňuju kvalitu nad kvantitou.

V ROCE 2013 JSTE SE ZAČALY VĚNOVAT 
VELKOOBCHODU V RÁMCI PŘÍRODNÍ 
KOSMETIKY. JE TO UŽ 12 LET A ZA TU DOBU 
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SE TRH S PŘÍRODNÍ KOSMETIKOU ZMĚNIL 
A POSUNUL. UMÍTE POROVNAT JAKÁ BYLA 
KOSMETIKA TEHDY A JAKÁ JE DNES V ROCE 
2025?

Verča: Tenkrát byli lidé toužící po přírodních 
produktech označováni za „hipíky“. Je pravda, 
že před deseti lety svět přírodní kosmetiky 
přitahoval úplně jiné typy lidí než dnes.
V oblasti sebepéče jsme byli hrozně pozadu 
za Západem – hodnotu mělo jen to, co neslo 
punc velké značky. V přírodní kosmetice letěly 
jednoduché produkty, v duchu: „hlavně,
že je to přírodní“ – jednosložková bambucká 
másla, různé hydroláty a oleje.  Dnes se to 
už považuje za překonané. Kvalitní přírodní 
kosmetika je nyní vývojem na stejné nebo
i vyšší úrovni než drahá konvenční. Složení
již není triviální, produkty se vyvíjejí a klinicky 
testují. Dříve to bylo spíše o tom, že co je jedlé, 
je vhodné i na obličej, ale z dlouhodobého 
hlediska to pleti nijak neprospívá.

Hanka: Jsem nadšená, jak se vývoj přírodní 
kosmetiky v posledních letech posunul. 
Spojení vědy a přírodních ingrediencí dnes 
přináší čisté, a přitom velmi účinné produkty.

DNES LIDÉ VYHLEDÁVAJÍ KOSMETIKU
NEJEN S BIO CERTIFIKÁTEM, ALE TAKÉ 
VEGANSKOU, BEZ ŽIVOČIŠNÝCH SLOŽEK
ČI V RECYKLOVATELNÝCH OBALECH.
JAKÉ ZNAČKY MÁTE VE SVÉM PORTFOLIU

NA E-SHOPU I VE SVÉM KOSMETICKÉM 
SALONU? A NA CO DBÁTE PŘI JEJICH
VÝBĚRU NEJVÍCE?

Verča: U nás najdete pouze veganské 
produkty. Jedinou výjimkou je Ere Perez 
řasenka s mandlovým olejem, která obsahuje 
včelí vosk. Veganské složení považuji za etický 
standard v kosmetice a věřím, že i velmi účinné 
složky lze nahradit veganskými alternativami.

Co se týče obalů, Ere Perez si klade za cíl být 
uhlíkově neutrální a směřovat k filozofii less 
waste až zero waste. V roce 2024 dosáhli
33 % zero waste, 100% odstranili magnety
a zrcátka (soustředí se na monoobaly
pro snadnější recyklaci) a zároveň rozšiřují 
systém znovuplnitelných obalů (refill).
Také se označili jako 87% plastic free.

Naše další klíčová značka, profesionální 
organická pleťová kosmetika pro kosmetičky 
Blissoma®, je balena převážně ve skle. Sklo
je sice těžší na přepravu, ale zajišťuje stabilitu 
ingrediencí a zároveň omezuje používání 
plastů. Celkově je pro nás při výběru značky 
klíčový její smysl jako celek.

„NEVIDÍM NIC DOBRÉHO
V DOGMATISMU A PROTEŽOVÁNÍ JEDNÉ 
KVALITY KOSMETICKÉHO PRODUKTU 
NA ÚKOR JINÉ. PRODUKTY S NEJVYŠŠÍ 
PŘÍRODNÍ CERTIFIKACÍ NEJSOU 
NUTNĚ LEPŠÍ NEŽ NECERTIFIKOVANÉ 
– MOHOU OBSAHOVAT PŘÍLIŠ MNOHO 
MINERÁLNÍCH SLOŽEK, NEBO JEJICH 
CELKOVÁ KOMPOZICE NEMUSÍ DÁVAT 
SMYSL PRO PÉČI O POKOŽKU. STEJNĚ 
TAK NENÍ LEPŠÍ PRODUKT, U KTERÉHO 
JE JEDINÝM KRITÉRIEM EKOLOGIE, 
POKUD OBSAHUJE NEVHODNÁ 
BARVIVA NEBO PŘÍLIŠ JEDNODUCHÉ 
SLOŽENÍ BEZ PROKAZATELNÝCH 
KOSMETICKÝCH ÚČINKŮ. PRO NÁS
JE DŮLEŽITÁ CELKOVÁ HARMONIE
A SMYSL ZNAČKY JAKO CELKU, NIKOLIV 
STRIKTNÍ ZAŘAZENÍ DO KATEGORIÍ 
JAKO ‚BIO‘, ‚EKO‘ ČI JINÝCH ŠKATULEK 
NA 100 %,“ říká Veronika Lonská, 
zakladatelka Skinimalistka    .TM
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VERONIKA LONSKÁ,
SPOLUZAKLADATELKA SKINIMALISTKA TM
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VERONIKO, POPIŠTE MI, JAK U VÁS VYPADÁ 
KOSMETICKÉ SEZENÍ. DBÁTE NA KLIDNOU 
ATMOSFÉRU A PŘISTUPUJETE K OŠETŘENÍ 
HOLISTICKY A CELISTVĚ. CO VŠECHNO
SE MNOU BĚHEM SEZENÍ UDĚLÁTE? (SMÍCH)

Verča: Určitě toho uděláme spoustu!
Spousta našich klientek i obchodních 
partnerek odchází s několika popsanými A4. 
I od nás dostanete materiály – minimálně 
konkrétní návod na míru pro péči a líčení
doma, přizpůsobený vašemu aktuálnímu
stavu a typu pleti.

U nás to funguje tak, že klientka salonu
nejprve prochází tzv. vstupní konzultací. 
Během dvou hodin se intenzivně věnujeme 
důkladné diagnostice pleti, srovnání denní 
rutiny a probíhá také jednoduché ošetření. 
Na základě této konzultace pak klientce 
sestavíme individuální plán následných 
ošetření a postupně ji vedeme ke vhodnější 
domácí péči.

Vstupní konzultaci se u nás nedá vyhnout, 
protože představuje největší přidanou 
hodnotu, kterou poskytujeme. Jsme
jako terapeuti – vedeme vás, potkáváme
se na odborných a hloubkových Blissoma® 
rituálech, ale pokud nezačnete měnit své 
návyky a produkty, návštěva jednou za čas
u nás to nezachrání. Často to přirovnávám
ke kvalitnímu čištění zubů doma a jednou
za čas návštěvě zubní hygieny.

Hanka: Celý náš koncept péče o pleť
nestojí na slibovaných zázracích přes noc,
ale na kontinuální práci s klientem na cestě
k vysněné pokožce.

„PRÁCI S OLEJOVÝMI ZNAČKAMI
UŽ MÁME ZA SEBOU – PATŘILY
DO LET MINULÝCH A DNES
JE MÝTUS O JEJICH VHODNOSTI PRO 
VŠECHNY PŘEKONANÝ. HIGH-END 
KOSMETIKA ZNAMENÁ LEHOUČKÉ 
KOMPOZICE, TÉMĚŘ K NEROZEZNÁNÍ 
OD KONVENČNÍCH PRODUKTŮ, 
OHROMNOU PRÁCI NA VÝVOJI, 
KLINICKÉ STUDIE A FUNKČNOST
V TOM SMYSLU, ŽE PRODUKT
NEJEN ZKRÁŠLUJE PLEŤ, ALE TAKÉ 
PŘINÁŠÍ MNOHO BENEFITŮ, JAKO
JE PREVENCE STÁRNUTÍ ČI REDUKCE 
HYPERPIGMENTACE. DEKORATIVNÍ 
KOSMETIKA SKVĚLE PIGMENTUJE 
A DLOUHO VYDRŽÍ. U HIGH-END 
PRODUKTŮ STAČÍ MINIMÁLNÍ 
MNOŽSTVÍ PRO VELKÝ ÚČINEK,“
vysvětlují zakladatelky Skinimalistka

„NEZNÁM ŽÁDNOU 
ZNAČKU NA SVĚTĚ, 
KTERÁ BY BYLA 
DOKONALÁ. VŽDY 
JE TO NĚCO ZA 
NĚCO, A ZÁLEŽÍ 
TAKÉ NA TOM,
CO JE PRO MĚ
JAKO PRO ČLOVĚKA 
DŮLEŽITĚJŠÍ. 
KAŽDÝ Z NÁS MÁ 
TATO MĚŘÍTKA 
INDIVIDUÁLNÍ.“

ZE SVÉ ZKUŠENOSTI VÍM, ŽE KAŽDÁ ZNAČKA 
PŘÍRODNÍ KOSMETIKY JE JINÁ A NĚČÍM 
SPECIFICKÁ. VZDĚLÁVÁTE SVÉ KOSMETIČKY 
ČI KONEČNÉ PRODEJCE VAŠICH ZNAČEK
O ÚČINCÍCH A KONCEPTECH ZNAČEK JAKO 
ERE PEREZ ČI BLISSOMA®?

Verča: Ano, důkladné zaškolení je pro 
prodejce i kosmetičky povinné. Jednak
jim pomáhá lépe se orientovat v produktech
a získat cenné know-how o přírodní kosmetice 
jako celku, ale také je učí správně produkt 
aplikovat na klientku, dobře jej odkomunikovat 
a doporučit pro domácí péči.

U Blissomy® je odborné školení naprosto 
nezbytné – i zkušená kosmetička by bez něj 
neměla šanci produkty správně použít. Jsou 
složité, sofistikované a velmi účinné, a bez 
odborné průpravy by mohlo jejich nesprávné 
použití klientce spíše uškodit.

Hanka: Důkladné proškolení pro práci s danou 
značkou je podle mého názoru naprosto 
zásadní, právě protože každá značka je něčím 
specifická. Obecně je v dnešní době neustálé 
vzdělávání profesionála v kosmetickém oboru 
již nutností.

ERE PEREZ – ZNAČKA POJMENOVANÁ PO SVÉ 
ZAKLADATELCE ERE, KTERÁ MÁ MEXICKÝ 
PŮVOD, ALE POZDĚJI SE PŘESTĚHOVALA
DO AUSTRÁLIE. POPRVÉ JSEM JI VIDĚLA
NA BEAUTY STRÁNCE A HNED MI NĚČÍM 
PADLA DO OKA. PŘIZNÁVÁM, ŽE SI NEJDŘÍV 
VŠÍMÁM OBALŮ, FOTEK A IDENTITY ZNAČKY, 
ALE NAPŘÍKLAD PAPÁJOVÁ MARMELÁDA
NA SUCHÁ MÍSTA NEBO FÍKOVÉ ŽELÉ
NA ČIŠTĚNÍ PLETI MĚ OKAMŽITĚ NADCHLY.
ČÍM OSLOVILA VÁS?

Verča: Ere Perez je úchvatná žena – velmi 
lidská, přívětivá a žije v lehkosti, která
je cítit i z jejích produktů. Zaujala mě svým 
konceptem, v němž propojuje staré mexické 
tradice holistického přístupu k tělu
s australskými super ingrediencemi, jako
je například papája, ze které využívá enzymy.

A víte, jak se Ere líčí? Jednoduše – prsty
si během pěti minut rozmaže tužku na očích, 
nanese lehounký make-up a multilíčidlem 
dotvoří jednolité líčení. Žádná složitá 
vizážistická praxe není třeba. Vše navíc 
vypadá, jako když na sobě nic nemá, žádná 
instagramová maska, prostě reálný život!
To se mi líbí a myslím, že je to použitelné
i pro většinu českých a slovenských žen.

Hanka: Stále více žen požaduje co nejrychlejší 
líčení, které zvládnou samy, ideálně
s minimem multifunkčních produktů. Zároveň 
jim čím dál více záleží na kvalitě – chtějí,
aby make-up nejen dobře vypadal, ale také 
pečoval o jejich pleť. A právě to všechno
Ere Perez jako značka splňuje, a to mě
na ní oslovilo.

NAVŠTÍVILI JSTE I FIRMU PŘÍMO V AUSTRÁLII, 
ALE ZROVNA V TÉ DOBĚ BYLA ERE
NA CESTÁCH. JAKÝ DOJEM NA VÁS CELKOVĚ 
ZANECHAL VIBE ZNAČKY? NA VAŠEM BLOGU 
JSEM ČETLA, ŽE DOKONCE PŘÍTEL ART 
DIRECTORKY ZNAČKY ERE PEREZ, RUTH 
BOWERS, POCHÁZÍ Z MLADÉ BOLESLAVI, 
TAKŽE JSTE SI MOHLI POPOVÍDAT I ČESKY. 
NEUVĚŘITELNÉ, JAK JE TEN SVĚT MALÝ, ŽE?

Verča: Ten svět je tak malý, že přítel Ruth
se dokonce zná s mým mužem z doby před
20 lety – pocházejí ze stejného menšího města.

TM

Australské prostředí je velmi přátelské,
a přesně takový je i vibe Ere Perez. Milý
přístup, efektivita, energie pramenící z divoké 
přírody, slunce, ale i z lidí – nic není problém, 
všichni spolu koexistují v respektu a vědí,
že pravidla tu nejsou proto, aby je omezovala, 
ale protože mají hluboký smysl. To je dnešní 
Austrálie i Ere Perez. Mexický vibe to pak ještě 
více projasňuje svou vřelostí.

JEJICH CRAYONOVÉ TUŽKY NA RTY 
MAJÍ PODLE MĚ SKVĚLÝ PIGMENT, JSOU 
BALZÁMOVÉ, NEVYSUŠUJÍ RTY, A PRÁVĚ
TYTO TUŽKY JSOU DÁRKEM K NAŠEMU 
ROČNÍMU PŘEDPLATNÉMU MAGAZÍNU 
LA LETTA. NA KTERÉ PRODUKTY NEDÁTE 
DOPUSTIT A KTERÉ JSOU VAŠE
„MUST-HAVE“?

DNES SE KROMĚ PŘÍRODNÍCH INGREDIENCÍ 
MLUVÍ TAKÉ O ZDRAVÉM MIKROBIOMU 
POKOŽKY. PRÁVĚ AMERICKÁ ZNAČKA 
BLISSOMA® MÁ ZAJÍMAVÝ KONCEPT 
EKOSYSTÉMŮ, PODLE KTERÝCH ROZDĚLUJE 
PRODUKTY NA PLEŤ. PROZRAĎTE MI VÍCE
O TOMTO JEDINEČNÉM ROZDĚLENÍ.

Verča: Blissoma® rozděluje produkty nejen 
podle typu a stavu pleti, ale také podle potřeb, 
které se mohou u různých typů a stavů 
prolínat. Proto je jejich péče tak sofistikovaná, 
ale dá se velmi přesně cílit na míru. Například 
ekosystém Defend je určen pro všechny, 
protože zahrnuje produkty nezbytné
pro ochranu pleti – teď jsme v EU schválili 
nejnovější produkt s SPF, který si troufám říct, 
že je ve své podobě naprosto jedinečný, lehký 
a klinicky ověřený. Mezi ekosystémy si mohu 
jako profesionál vybírat, jedná se o celistvější 
pohled na pleťovou péči. 

TUTO ZNAČKU JSEM JEŠTĚ NEZKOUŠELA,
ALE ZAUJAL MĚ ČISTIČ NA PLEŤ S RÝŽÍ, 
PROTOŽE SE MŮŽE STÁT, ŽE NĚKTERÉ
I PŘÍRODNÍ ČISTIČE MOU PLEŤ VYSUŠUJÍ, 
A ZDE VNÍMÁM TU LEHKOU KRÉMOVOU 
KONZISTENCI, BYŤ JEN Z FOTKY. (SMÍCH) 
KTERÉ PRODUKTY TÉTO ORGANICKÉ 
ZNAČKY BYSTE DOPORUČILY Z VAŠÍ 
ZKUŠENOSTI?

Verča: Nejprodávanější jsou čistič Free
a Moisturizer Pure. Je to proto, že bohužel 
většina žen má natolik poškozenou kožní 
bariéru, že u nich pro začátek nelze volit 
nic jiného. Moisturizer Pure má provedené 
klinické testování – porovnáván byl
s těmi největšími lékárenskými značkami 
dermokosmetiky na světě a přesto dosáhl 
suverénně nejlepších výsledků. Eliminuje 
začervenání pleti a snižuje její citlivost.

Podobné „wow“ umí i maska Lavish
s beta-glukany, je to asi nejsilnější
a zároveň nejjemnější maska i pro extrémně 
přecitlivělou pleť. Pracuje s imunitním 
systémem pokožky v nejhlubších úrovních. 
Určitě jsou velmi unikátní i deodoranty 
Blissoma® a pak bych zdůraznila profesionální 
produkt Flora. Je to unikum – masážní jemně 
chladivý superhydratační gel určený pouze 
kosmetičkám. Ne každá klientka totiž snese 
olej při masáži a popravdě, kosmetičky
to málokdy řeší a masírují oleji automaticky.

Hanka: Troufla bych si doporučit každý 
produkt značky Blissoma®, ovšem záleží
na vašem typu pleti a jejím aktuálním stavu. •
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A - Krémový korektor s liči, Ere Perez

B - Hydratační a revitalizační sérum Quandong, Ere Perez

C- Obnovující pleťová maska s beta-glukany, Blissoma®

D - Hydratační komplexní péče Pure, Blissoma®

Verča: Fíkové želé je pro mě top produkt
pro udržení hydratace. Miluju jejich ovesné 
make-upy a korektory s liči – nemám
totiž ráda silnou vrstvu líčidel, zároveň
ale potřebuji produkt, který moji pleť sjednotí 
na následujících 12 hodin. Nepoužívám jiné 
tvářenky a multilíčidla než ty od Ere Perez, 
mají naprosto dokonalé, elegantní odstíny – 
vše je přirozené, žádná ostrá růžová
a podobně. Game changer jsou pro mě
jejich pleťová séra.

Hanka: Překvapivě i já zbožňuju fíkové želé 
a korektory s liči. Kvůli smíšené pleti mi 
více vyhovují pudrové tvářenky a bronzery, 
konkrétně odstíny Tokyo a Roma. Můj top 
produkt je sérum na obočí Argan Brow Hero.
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HANKA PÍSAŘOVÁ,
SPOLUZAKLADATELKA SKINIMALISTKA TM


